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PROTOKÓŁ NR XXXVIII/2022 

Sesji Rady Gminy Damnica 

w dniu 30 czerwca 2022 r. 

 

Na  stan 15 radnych obecnych było 15 radnych. 

 

Przewodniczył – Kazimierz Kozina 

Protokółowała – Barbara Imińska 

 

Sesję Rady Gminy otworzył o godz. 12:00 Przewodniczący K. Kozina, który  po przywitaniu 

radnych i gości stwierdził quorum radnych do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy mają uwagi do 

przesłanego porządku obrad dzisiejszej sesji? 

Radni nie wnieśli uwag do porządku obrad. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż Wójt Gminy Damnica złożył w dniu                 

22 czerwca 2022 r. wniosek o wprowadzenie do porządku obrad sesji projektu uchwały w 

sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Damnica w roku szkolnym 

2022/2023. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, kto z radnych jest za wprowadzeniem do 

porządku obrad wnioskowanego projektu uchwały? 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie i ogłosił wynik głosowania. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek z dnia 22 czerwca 2022 r. o wprowadzenie do porządku obrad sesji projektu 

uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Damnica w roku 

szkolnym 2022/2023. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, że wniosek z dnia 22 czerwca 2022 r. o wprowadzenie 

do porządku obrad projektu uchwały,  został przyjęty. 

 

Porządek obrad po wprowadzeniu zmian przedstawia się następująco; 

1. Sprawy regulaminowe: 

a. otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum, 
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b. przyjęcie i rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 

2. Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Damnica za 2021 rok: 

a. debata nad Raportem, 

b. projekt uchwały w sprawie wotum zaufania dla Wójta Gminy Damnica. 

3. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu za 2021 rok: 

a. rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu wraz z informacją o stanie mienia 

komunalnego za 2021 rok, 

b. zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku o sprawozdaniu 

z wykonania budżetu za 2021 rok, 

c. rozpatrzenie sprawozdania finansowego na 2021 rok, 

d. dyskusja nad sprawozdaniami, 

e. projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Gminy Damnica za rok 2021 wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Damnica za rok 2021. 

4. Udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Damnica za 2021 rok: 

a. zapoznanie z wnioskiem Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Damnica o udzielenie 

absolutorium Wójtowi Gminy Damnica za 2021 rok, 

b. zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku w sprawie 

wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Damnica 

za 2021 rok, 

c. dyskusja, 

d. projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Damnica za 

2021 rok. 

5. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja z realizacji wniosków i interpelacji zgłoszonych w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacja o bieżącej realizacji inwestycji gminnych. 

8. Informacja z bieżącej działalności instytucji kultury. 

9. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na 

realizację zadania pn. "Przebudowa odcinków dróg powiatowych nr: 1200G, 1201G, 

1198G, 1181G, 1183G i 1140G na terenie powiatu słupskiego (Gmina Damnica, Gmina 

Dębnica Kaszubska, Gmina Główczyce)". 

10. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na 

realizację zadania pn. „Przebudowa sieci dróg powiatowych nr 1135G, 1139G, 1142G 

stanowiących dojazd do węzłów drogowych S6” w ramach Programu na rzecz 

zwiększania szans rozwojowych Ziemi Słupskiej na lata 2019 -2024. 

11. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2022 rok 

12. Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica 

na lata 2022 - 2034. 

13. Projekt uchwały w sprawie emisji obligacji Gminy Damnica. 

14. Projekt uchwały w sprawie zamiaru połączenia samorządowych instytucji kultury. 

15. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia "Strategii Rozwoju Miejskiego Obszaru 

Funkcjonalnego Słupsk-Ustka na lata 2022-2030. 

16. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości do zasobu mienia 

komunalnego Gminy Damnica. 

17. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na 

okres do lat trzech z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Damnica. 

18. Projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Damnica 

w roku szkolnym 2022/2023. 
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19. Wolne wnioski i informacje. 

20. Zakończenie Sesji. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż protokół z poprzedniej Sesji tj.  27 maja 2022r.   

został sporządzony, podpisany i opublikowany w BIP Urzędu Gminy Damnica. Radni nie 

wnieśli uwag do jego treści. 

 

Ad. 2 
Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż kolejnym punktem porządku obrad jest 

rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Damnica za 2021 rok. 

 

Wójt Gminy Damnica zarządzeniem Nr 61/2022 z dnia 30 maja 2022 r. przedłożył Radzie 

Gminy Damnica Raport o stanie Gminy Damnica za rok 2021. 

Rada gminy rozpatruje raport podczas sesji, na której podejmowana jest uchwała rady gminy 

w sprawie udzielenia lub nieudzielenia absolutorium wójtowi.  Nad przedstawionym raportem 

przeprowadza się debatę. W tym temacie radni zabierają głos bez ograniczeń czasowych. 

W debacie nad raportem o stanie gminy głos mogą zabierać również mieszkańcy gminy.        

W Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy Damnica zamieszczono Raport wraz        

z informacją o debacie oraz kartą zgłoszenia udziału w debacie. 

Mieszkaniec, który chciałby zabrać głos zobowiązany jest złożyć do Przewodniczącego Rady 

Gminy pisemne zgłoszenie poparte podpisami, co najmniej 20 osób. 

Zgłoszenia te mieszkańcy gminy zobowiązani są złożyć najpóźniej w dniu poprzedzającym 

dzień, na który zwołana została sesja, podczas której ma być przedstawiony raport o stanie 

gminy tj. do 29 czerwca 2022 r.   

Mieszkańcy Gminy do dnia wczorajszego nie zgłosili się do udziału w debacie.  

Raport o stanie Gminy Damnica za 2021 rok stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący K. Kozina otworzył debatę nad Raportem o stanie Gminy Damnica              

za 2021 rok. 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż Raport jest każdego roku coraz lepszy                        

i pogratulował osobom, które nad tym Raportem pracowały. Przewodniczący K. Kozina jest 

pod wrażeniem Raportu a także Komisja Oświaty i Spraw Społeczno-Socjalnych, w której 

posiedzeniu uczestniczył stwierdziła, że Raport jest przejrzysty, czytelny i nie wniosła uwag. 

 

Wójt Gminy A. Kordylas podziękował Sekretarz Izabeli rak za przygotowanie Raportu, który 

sporządzony jest szczegółowo i bardzo dokładnie. Uwzględnione zostały wszystkie uwagi 

zgłoszone do raportów w latach wcześniejszych. W bieżącym Raporcie pokazano, jakie są 

dochody z poszczególnych miejscowości. Nie jest to klucz do inwestycji, ale pokazany został 

realny wpływ mieszkańców danej miejscowości na budżet gminy. 

 

 

Przewodniczący K. Kozina zamknął debatę nad Raportem i zarządził głosowanie                    

w przedmiocie projektu uchwały w sprawie wotum zaufania dla Wójta Gminy Damnica           

i ogłosił wynik głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Damnica wotum zaufania 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Jarzmicki Marcin, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXXVIII/402/2022 w sprawie wotum 

zaufania dla Wójta Gminy Damnica, została podjęta. 

 

 

Ad. 3 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu za 2021 rok 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż sprawozdania finansowe oraz sprawozdanie       

z wykonania budżetu wraz z informacją o stanie mienia komunalnego za 2021 rok radni 

otrzymali. Sprawozdania zostały szczegółowo omówione na posiedzeniach Komisji Rady 

Gminy. 

Sprawozdania stanowią załączniki nr 2 i 3 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się do Skarbnik Gminy o zapoznanie Rady z opinią 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy 

Damnica za 2021 rok. 

 

Skarbnik J. Michalska odczytała Uchwałę nr 056/g220/R/III/22 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 19 kwietnia 2022 r. w sprawie opinii        

o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Damnica za 2021 rok wraz z informacją o stanie 

mienia komunalnego i objaśnieniami. 

Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący K. Kozina otworzył dyskusję nad sprawozdaniami. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

Damnica za 2021 rok. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu i ogłosił wynik 

głosowania: 

 

Głosowano w sprawie: 

głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżety za 2021 rok. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Jarzmicki Marcin,  

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 
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Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXXVIII/403/2022 w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 

2021 rok, została podjęta. 

 

Ad. 4 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Damnica za 2021 rok. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się do Komisji Rewizyjnej o przedstawienie wniosku 

Komisji o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Damnica za 2021 rok. 

Wniosek Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Członek Komisji Rewizyjnej A. Szarłot-Dietrich odczytała wniosek Komisji Rewizyjnej         

z dnia 13 maja 2022 r. o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Damnica za 2021 rok. 

Wniosek stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, że zgodnie z art. 18a ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 

1990r. o samorządzie gminnym, wniosek Komisji Rewizyjnej podlega zaopiniowaniu przez 

Regionalną Izbę Obrachunkową w Gdańsku. 

Wniosek Komisji Rewizyjnej uzyskał pozytywną opinię RIO w Gdańsku, z którą radni 

zapoznali się na posiedzeniach Komisji. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, czy jest potrzeba odczytania opinii. 

Radni wyrazili wolę odstąpienia od czytania opinii. 

 

Uchwała / opinia RIO stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały i ogłosił 

wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

głosowanie nad projektem uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Damnica za 2021 rok  

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXXVIII/404/2022 w sprawie 

absolutorium dla Wójta Gminy Damnica za 2021 rok, została podjęta. 

 

Radny Ł. Malinowski stwierdził, że żałuje trochę, że w takich momentach jest tak mało 

chętnych, aby powiedzieć kilka słów. Jako radny jeszcze niedawno postrzegany był, jako 

główny opozycjonista Pana Wójta. Wynikało to pewnie z tego, że radny i Wójt mieli różne 

zdania na pewne aspekty i działania. Dzisiejsza wypowiedź radnego pokazuje, że można 
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współpracować, można wspólnie działać, jako Rada i każdy ma tę świadomość, że nie 

wszystko uda się zrealizować naraz w każdej miejscowości. Dzisiejsze głosowanie zarówno 

nad wotum zaufania jak i zaraz nad absolutorium pokazują, że jesteśmy godną Radą a radni 

potrafią współpracować. Radny Ł. Malinowski pogratulował Wójtowi A. Kordylasowi, że 

gmina tak pozytywnie się zmienia. 

 

Radna S. Seweryńska stwierdziła, że Przewodniczący K. Kozina wspomniał już o pozytywnej 

dyskusji, jaka miała miejsce na posiedzeniu Komisji Oświaty w zakresie m.in. wykonania 

budżetu za 2021 rok. Radna S. Seweryńska zwróciła uwagę, że z roku na rok należą się 

podziękowania dla Wójta A. Kordylasa i wszystkich pracowników za wysoką ściągalność 

należnych podatków i opłat, za podejmowane działania w tym zakresie. 

 

Przewodniczący K. Kozina podziękował Wójtowi A. Kordylasowi, Skarbnik J. Michalskiej, 

pracownikom a przede wszystkim radnym za to, że podejmują decyzje, głosują nad 

projektami uchwał i te uchwały są realizowane przez Wójta, co widać w rozwoju gminy. Jest 

bardzo dobrze a będzie jeszcze lepiej. 

 

Wójt A. Kordylas podziękował Radzie Gminy za udzielone absolutorium oraz za 

merytoryczną i efektywną współpracę. Podziękował za docenienie pracy zespołu 

pracowników a udało się stworzyć dobrze pracujący zespół pracowników Urzędu Gminy         

a także pracowników związanych z gminą tj. Zakładu Gospodarki Komunalnej, Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej. To wszystko powoduje, że można więcej zrobić. Natomiast 

dyskusja państwa radnych potwierdza, że można spierać się o różne rzeczy, o kolejność,         

o cele niemniej jednak widać, że wszyscy idziemy w jedna stronę niezależnie od lokalnych 

czy bieżących problemów. Za to Wójt A. Kordylas podziękował radnym a również za głosy 

krytyczne, które mobilizują do dalszej pracy. Merytoryczna dyskusja, telefony i e-maile 

radnych, na które Wójt A. Kordylas odpowiada, to wszystko wskazuje, że jesteśmy zgodną 

Radą. Kolejnym wyzwaniem jest wydatkowanie pozyskanej kwoty ponad 20 mln.zł. Jest to 

ogromna kwota w stosunku do budżetu gminy. Wójt A. Kordylas ma nadzieję, że kolejne 

środki, o które gmina aplikuje będą wykorzystane na pozostałe miejscowości. W tej chili 

zastanawiamy się, jakie drogi naprawiać, bo większość dróg gminnych jest zrobiona. Brakuje 

oczywiście kanalizacji w dwóch głównych miejscowościach ale to wszystko przed nami. 

Wójt A. Kordylas ma nadzieję, że najbliższe lata pokażą, że te środki wydane zostały 

właściwie. 

Wójt A. Kordylas podziękował Skarbnik Gminy J. Michalskiej, bo to ona broni właściwego 

wydatkowania budżetu.  

Wójt A. Kordylas podziękował Zastępcy G. Kiczmachowskiemu, z którym na bieżąco 

realizuje zadania, podziękował Sekretarz I. Rak, dyrektor ZGK w Damnicy A. Winsztal oraz 

wszystkim współpracownikom. 

 

Przewodniczący K. Kozina w imieniu Rady Gminy pogratulował Wójtowi A. Kordylasowi 

oraz Skarbnikowi Gminy J. Michalskiej uzyskania absolutorium i wręczył bukiety kwiatów. 

 

Ad. 5 

Wójt Gminy A. Kordylas przedstawił informację z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Informacja stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej informacji. 
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Ad. 6 

Informację z realizacji interpelacji i wniosków radni otrzymali elektronicznie w aplikacji 

eSesja. 

Informacja stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

Radni nie wnieśli wag do informacji. 

 

Ad. 7 

Wójt Gminy A. Kordylas przedstawił informację o bieżącej realizacji inwestycji gminnych. 

Informacja stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej informacji. 

 

Ad. 8 

Informacja z bieżącej działalności instytucji kultury. 

Informacje stanowią załącznik nr 10 i 11 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż w związku z tym, ze dyrektorzy instytucji 

kultury nie mogli uczestniczyć w dzisiejszej Sesji, informacja z bieżącej działalności 

instytucji kultury została przekazana Państwu radnym elektronicznie w aplikacji eSesja. 

Jeżeli radni mają pytania lub uwagi do informacji zostaną one przekazane dyrektorom 

instytucji pisemnie. 

Przewodniczący K. Kozina dodał, że Dyrektor Biblioteki D. Nowak już wcześniej 

zaplanowała wyjazd na szkolenie do Poznania nie znając terminu Sesji. 

 

Radni nie wnieśli uwag do złożonych informacji. 

 

Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na 

realizację zadania pn. "Przebudowa odcinków dróg powiatowych nr: 1200G, 1201G, 1198G, 

1181G, 1183G i 1140G na terenie powiatu słupskiego (Gmina Damnica, Gmina Dębnica 

Kaszubska, Gmina Główczyce)". 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały  i ogłosił 

wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na 

realizację zadania pn. "Przebudowa odcinków dróg powiatowych nr: 1200G, 1201G, 1198G, 

1181G, 1183G i 1140G na terenie powiatu słupskiego (Gmina Damnica, Gmina Dębnica 

Kaszubska, Gmina Główczyce)" 
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Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXXVIII/405/2022 w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na realizację zadania pn. "Przebudowa 

odcinków dróg powiatowych nr: 1200G, 1201G, 1198G, 1181G, 1183G i 1140G na terenie 

powiatu słupskiego (Gmina Damnica, Gmina Dębnica Kaszubska, Gmina Główczyce)", 

została podjęta. 

 

Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na 

realizację zadania pn. „Przebudowa sieci dróg powiatowych nr 1135G, 1139G, 1142G 

stanowiących dojazd do węzłów drogowych S6” w ramach Programu na rzecz zwiększania 

szans rozwojowych Ziemi Słupskiej na lata 2019 -2024. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały  i ogłosił 

wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na 

realizację zadania pn. „Przebudowa sieci dróg powiatowych nr 1135G, 1139G, 1142G 

stanowiących dojazd do węzłów drogowych S6” w ramach Programu na rzecz zwiększania 

szans rozwojowych Ziemi Słupskiej na lata 2019 -2024 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXXVIII/406/2022 w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na realizację zadania pn. „Przebudowa 

sieci dróg powiatowych nr 1135G, 1139G, 1142G stanowiących dojazd do węzłów 
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drogowych S6” w ramach Programu na rzecz zwiększania szans rozwojowych Ziemi 

Słupskiej na lata 2019 -2024, została podjęta. 

 

 

Ad. 11 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2022 rok. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż Wójt Gminy  w dniu 29 czerwca 2022r. złożył 

autopoprawkę do projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się do Skarbnik J. Michalskiej o przedstawienie 

autopoprawki. 

Skarbnik J. Michalska odczytała autopoprawkę do projektu uchwały złożoną przez Wójta 

Gminy. 

 

Przewodniczący zwrócił się z pytaniem, czy autopoprawka wymaga dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do złożonej autopoprawki. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie zgłoszonej autopoprawki        

i ogłosił wynik głosowania. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Autopoprawka do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2022 r. 

Wyniki głosowania: 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, że autopoprawka Wójta Gminy z dnia 29.06.2022r. 

została przyjęta. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały i ogłosił 

wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2022 r. 

Wyniki głosowania: 
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ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXXVIII/407/2022 w sprawie zmian                

w budżecie Gminy Damnica na 2022 r. została podjęta. 

 

Ad. 12 

Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na 

lata 2022-2034 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż Wójt Gminy Damnica w dniu 29 czerwca 2022r. 

złożył autopoprawkę do projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się do Skarbnik J. Michalskiej o przedstawienie 

autopoprawki. 

Skarbnik J. Michalska odczytała autopoprawkę do projektu uchwały złożoną przez Wójta 

Gminy. 

 

Przewodniczący zwrócił się z pytaniem, czy autopoprawka wymaga dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej autopoprawki. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu i ogłosił wynik 

głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na 

lata 2022-2034 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 
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Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXXVIII/408/2022 w sprawie zmian                

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na lata 2022-2034,  została podjęta. 

 

Ad. 13 

Projekt uchwały w sprawie emisji obligacji Gminy Damnica 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu i ogłosił wynik 

głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie emisji obligacji Gminy Damnica 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Zbigniew Kaźmierski, 

Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Paweł Obert, Patryk Pałucki, 

Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech Wilkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marcin Jarzmicki, Iwona Mędrkiewicz 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXXVIII/409/2022 w sprawie emisji 

obligacji Gminy Damnica, została podjęta. 

 

Ad. 14 

Projekt uchwały w sprawie zamiaru połączenia samorządowych instytucji kultury. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu i ogłosił wynik 

głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zamiaru połączenia samorządowych instytucji kultury 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 
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Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Zbigniew Kaźmierski, 

Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Paweł Obert, Patryk Pałucki, 

Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech Wilkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Marcin Jarzmicki, Iwona Mędrkiewicz, Sławomira Seweryńska 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXXVIII/410/2022 w sprawie zamiaru 

połączenia samorządowych instytucji kultury, została podjęta. 

 

Ad. 15 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia "Strategii Rozwoju Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego 

Słupsk-Ustka na lata 2022-2030. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu i ogłosił wynik 

głosowania: 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia "Strategii Rozwoju Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego 

Słupsk-Ustka na lata 2022-2030 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXXVIII/411/2022 w sprawie przyjęcia 

"Strategii Rozwoju Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Słupsk-Ustka na lata 2022-2030, 

została podjęta. 

 

Ad. 16 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości do zasobu mienia 

komunalnego Gminy Damnica. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 
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Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu i ogłosił wynik 

głosowania: 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości do zasobu mienia 

komunalnego Gminy Damnica 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXXVIII/412/2022 w sprawie 

wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości do zasobu mienia komunalnego Gminy Damnica, 

została podjęta. 

 

Ad. 17 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres 

do lat trzech z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Damnica. 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu i ogłosił wynik 

głosowania: 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres 

do lat trzech z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Damnica 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXXVIII/413/2022 w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres do lat trzech                        

z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica, została 

podjęta. 
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Ad. 18 

Projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Damnica       

w roku szkolnym 2022/2023. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały i ogłosił 

wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Damnica       

w roku szkolnym 2022/2023 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:  

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXXVIII/414/2022 w sprawie 

określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Damnica w roku szkolnym 2022/2023, 

została podjęta. 

 

Ad. 19 

Radny W. Wilkowski zwrócił się do Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej i raz jeszcze 

publicznie zapewnił, że ilość wniosków składanych przez niego, jako sołtysa i radnego nie 

jest złośliwością tylko po prostu potrzebą wynikającą ze zgłoszeń mieszkańców. Przeprosił 

Dyrektor ZGK oraz jej pracowników, jeżeli czuje się w jakiś sposób nękana przez radnego. 

Radny W. Wilkowski postara się zmienić swoje postępowanie w taki sposób, aby jego 

postępowanie nie wyło odbierane, jako coś nagannego. Aczkolwiek zapewnia, że ilość 

wniosków będzie adekwatna do ilości zgłoszeń ze strony mieszkańców. 

 

Wójt Gminy A. Kordylas stwierdził, że nie chodzi o to, że radny ma nie składać wniosków         

i interpelacji tylko chodzi o to, aby może wcześniej sprawdzić. Przykładem była droga          

w Świtałach, kiedy radny zarzucił Wójtowi i pracownikom brak nadzoru. Ostatnio Radny 

wypowiadał się w sprawie koszenia ścieżki do latryny na ul. Witosa 17 skoro to jest sporawa 

wspólnoty. Z drugiej strony skoro tak mówią mieszkańcy, po co kosić ścieżkę do latryny, 

jeżeli ktoś z niej korzysta to ścieżkę wydepta a skoro jest zarośnięta to znaczy, że nikt z niej 

nie korzysta. Takie informację Wójt A. Kordylas uzyskał. Właśnie w tej sprawie był telefon 

radnego W. Wilkowskiego. Dlatego lepiej wcześniej po prostu sprawdzić. Czy też kwestia 

zalania drogi gminnej w Bobrownikach, to dzięki informacji uzyskanej od radnego wszczęte 
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zostało postępowanie przeciwko mieszkańcom a chodziło o sytuację odwrotną. Więc o to 

chodzi, aby wcześniej sprawdzić, kto jest kompetentny. Wójt A. Kordylas stwierdził, że 

wszyscy jesteśmy dla mieszkańców i pracujemy na ich rzecz tylko odpowiadać ciągle, że to 

nie należy do gminy to takie administracyjne sorry. 

 

Radny W. Wilkowski stwierdził, że temat latryny na Witosa 17 zgłaszał nie ten Wilkowski. 

Nazwisko Wilkowski jest popularne w Gminie Damnica także należy wybaczyć ale tej 

kwestii nie zgłaszał radny. Natomiast, jeżeli chodzi o zalaną drogę w Bobrownikach radny 

zwracał się z prośbą o pomoc. Radny zwrócił się o dokładne zacytowane jego pisma do 

Zakładu Gospodarki Komunalnej, to była prośba o pomoc. Radny nie zgłaszał żadnych 

zastrzeżeń i nie oskarżał nikogo o niekompetencję. Radny prosił o pomoc mieszkańcom         

w związku z tym, że po opadach deszczu na drodze są ogromne kałuże wody. Zostało to już 

wyjaśnione w rozmowie z Dyrektor ZGK i radny wie, w czym jest problem. 

 

Dyrektor ZGK A. Winsztal poinformował, że otrzymała informację, że radny                        

W. Wilkowski dzwonił w sprawie wykoszenia terenu wspólnoty Witosa 17.  Dyrektor           

A. Winsztal przeprosiła radnego za swój błąd. Natomiast w kwestii drogi w Bobrownikach 

wyjaśniła, że jest to kwestia, które interesuje wielu ludzi. Radny W. Wilkowski zwrócił się do 

ZGK z wnioskiem w sprawie zalanej drogi, teren prywatny w Bobrownikach. Droga była 

zalana przez wody opadowe, które spływały na budynki mieszkalne. Wody opadowe są 

odprowadzane z nieruchomości na drogę i teren posesji. Zakład Gospodarki Komunalnej nie 

może ingerować na prywatnych posesjach, czyli nie może wspólnocie mieszkaniowej nakazać 

rozebranie odwodnienia skoro samo sobie zalewają drogę dojazdową do posesji i doskonale 

wiedzą, co robią. Jeżeli chodzi o drogę gminną to ZGK może wejść w postępowaniu 

administracyjnym i przekazać sprawę dalej. Dyrektor ZGK zwróci się z pismem do Wójta 

Gminy, aby przekazać je ze względu na to, że droga gminna nie może być zalewana wodami 

opadowymi pochodzącymi z budynku, gdyż droga jest niszczona. O tym właśnie Dyrektor 

ZGK rozmawiała w radnym W. Wilkowskim. 

 

Sołtys W. Francuz podziękował Dyrektor ZGK A. Winsztal za szybką realizację zgłoszonej 

sprawę. Być może są to drobne sprawy ale bardzo ważne. Sołtys W. Francuz zgłosił zerwane 

zawiasy, co po sprawdzeniu przez Dyrektor ZGK bez zwłoki zostało naprawione. Sołtys       

W. Francuz życzy Wójtowi Gminy więcej takich Pracowników jakom jest Dyrektor               

A. Winsztal. Sołtys W. Francuz w imieniu mieszkańców sołectwa zwrócił się z pytaniem do 

Wójta Gminy, kiedy w Damnicy powstanie market Dino oraz kiedy będzie robiona droga 

powiatowa Bobrowniki – Grapice? 

 

Wójt Gminy A. Kordylas odpowiedział, że w sprawie drogi wnioski były od wielu lat. 

Niestety wszystko się opóźnia. Gmina jest takim samym udziałowcem w inwestycji jak 

powiat, jednak Gmina nie jest informowana na bieżąco informowana o postępach w sprawie. 

Z uzyskanych informacji można wywnioskować, że wszystko będzie robione jak najszybciej, 

jak będzie to możliwe. Są to jednak tylko zapewnienia. Pierwsze opóźnienia wynikały             

z projektu. Mieszkańcy Bobrownik złożyli liczne wnioski i protesty więc pół roku to mniej 

więcej analiza tych projektów i wniosków. Także gmina też miała wpływ na opóźnienia tej 
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inwestycji. Obecnie są problemy środowiskowe. Jednak wszystko idzie w dobrym kierunku. 

Z odbytych rozmów z Dyrektorem ZDP oraz Starostą Słupskim wynika, że na jesień będzie 

ogłoszony przetarg na budowę tej drogi a prace ruszą wiosną przyszłego roku i będzie ona 

realizowana w pierwszej kolejności. Jeżeli chodzi o market Dino to firma uzyskała 

pozwolenie na budowę. Obecnie firma stara się o pozwolenie na budowę zjazdu i wycinkę 

drzew, które są w okolicy zjazdu. Jeżeli będzie zgoda na zjazd i wycinkę drzew to na 

podstawie umów przedwstępnych z właścicielem działki rozpoczną budowę. Sama budowa 

będzie trwać ok. 3 – 4 miesięcy. 

 

Przewodniczący odczytał podziękowanie za współpracę i wsparcie dla Rady Gminy Damnica 

przekazane przez Zespół Szkół w Damnicy. 

 

Ad. 15 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 13:46 Przewodniczący K. Kozina 

zamknął obrady XXXVIII Sesji Rady Gminy Damnica. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokółowała        Przewodniczący 

Barbara Imińska       Kazimierz Kozina  

 


